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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(17.06.2014 - 18.08.2014) 

 

Sayın Meclis Üyeleri, 

 

Oda Meclisimizin 28 Ağustos 2014 ve 16 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim 

Kurulumuzun 17 Haziran 2014 – 18 Ağustos 2014 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en 

önemlilerini içeren çalışmalarımız bilgilerinize sunulmuştur.  

Saygılarımızla, 

Yönetim Kurulu 

 
 I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER : 

 17.06.2014-18.08.2014 tarihleri arasında Odamıza; 

  296 yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                            

1426 üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış, 

  230 üyenin kaydı silinmiştir. 

18.08.2014 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 27703 

                     

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER:  

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2014 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız devam 

etmektedir.  

2- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (UR-GE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığına 2014 yılı için 

sunulan iki sektördeki (Mobilya ve Makine) proje başvuruları kabul edilmiş olup; proje takvimi çerçevesinde 

çalışmalarımız (Firmaların ihtiyaç analizleri ve raporlama tamamlanmış olup; eğitim sürecine gelinmiştir.), 

3- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,  

4- Mülkiyeti Odamıza ait Tescilli Tarihi Binanın İlimize Kültür Müzesi olarak kazandırılmasına yönelik 

Çukurova Üniversitesi’ne tahsisi için Üniversite yetkilileri ile görüşmelerimiz,  

5- Odamız üyelerinin bilgilerinin güncellenmesi ve adreslerinin Adana sayısal haritası üzerinde işaretlenmesine 

yönelik çalışmalarımız (Saha çalışması devam etmektedir.),  

6- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve destek ziyaretlerimiz, 

7- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne dava açılmıştır.)   

8-  Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini arttırmaya yönelik yaptırılmış olan “Adana Dış Ticaretinin Mevcut 

Durum Analiz” çalışması kapsamında, üyelerimize yönelik Dış Ticaret eğitimleri ve danışmanlık hizmetlerimiz 

devam etmektedir. 

9-  Odamızın kuruluşunun 120.Yıl etkinlikleri kapsamında yapılacak faaliyetlere yönelik çalışmalarımız, 

10- Odamızın yeni hizmet binası yapım çalışmaları, 

 

 

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- 17 Haziran 2014 tarihinde Seyhan Oteli’nde Adana Dış Ticaretinin Mevcut Durum Analizi Raporu” lansmanı 

yapılmıştır. 

2- 17 Temmuz 2014 tarihinde Sheraton Otelinde Adana Ticaret Odası Yeni Hizmet Binası Ulusal Proje 

Yarışması Ödül Töreni düzenlenerek dereceye girenlere ödülleri takdim edilmiştir. 
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3- Odamızca Haziran ve Temmuz aylarında düzenlenen KOSGEB Destekli Uygulamalı Girişimcilik Eğitimi 

tamamlanmış ve 18 Ağustos 2014 tarihinde Yönetim Kurulu Başkanımız Atila MENEVŞE ve KOSGEB Adana 

Hizmet Müdürü Sayın Hamit SUCU’nun katılımlarıyla kursiyerlere sertifikaları verilmiştir. 

4- Odamızca hazırlanan 2013 Yılı Ekonomik Raporu kitabının baskısı tamamlanmış, tüm iç ve dış paydaşlara 

dağıtımı gerçekleştirilmiştir.    

5-  Odamızın yeni hizmet binasının mimari projesini elde etmek amacıyla açtığımız” Adana Ticaret Odası 

Hizmet Binası Ulusal Mimari Proje Yarışması” 7 Temmuz 2014 günü sonuçlanmıştır.  Yarışma Birincisi Mimar 

Erkan Erdoğan ile yeni hizmet binamızın mimarlık hizmetlerini yerine getirmek üzere anlaşmaya varılmış ve 

sözleşme imzalanmıştır.  

6- 21 Haziran 2014 tarihinde Odamız hizmetler kalitesinin artırılmasına yönelik çalışmalar kapsamında Adana 

NLP Kişisel Gelişim Eğitim ve Danışmanlık Firması tarafından Oda çalışanlarına yönelik “Stratejik ve Analitik 

Düşünme Eğitimi” verilmiştir. 

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI:  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından değerlendirilmiş 

ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1-  Odamız 3. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Çek kanundaki değişiklik kapsamında, cezai müeyyide kalkmasından dolayı özellikle hapis cezaları kaldırılmış 

ve bu nedenle tüccarımız ve sanayicimiz mağdur olmuştur. Çek, alacakların tahsilinde önemli ve özendirici bir 

ödeme aracı iken yasa ile caydırıcılığını kaybetmiştir. Mağduriyetlerin giderilmesi ve özellikle cezai 

yaptırımların arttırılması için girişimlerde bulunulması hususlarını dile getirmişlerdir. 

Konu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

2- Odamız 9. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Kocavezir ve Melekgirmezdeki çıkmaz sokaklarının açılması, parke taşı döşenmesi ve esnafların talebi üzerine 

söz konusu bölgenin Kocavezir Tekstil Vadisi olarak değiştirilmesi hususlarını dile getirmişlerdir. 

Konu, Adana Büyükşehir Belediyesine iletilmiştir.  

3-Odamız 15. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Adana Çimento kavşağı civarındaki enerji kesintilerinden dolayı bölgedeki işletmeler mağdur olmuştur. 

Kesintilerin giderilmesi için girişimlerde bulunulması hususlarını dile getirmişleridir. 

Konu, Toroslar Elektrik Dağıtım A.Ş. Adana İl Müdürlüğü’ne İletilmiştir. 

4- Odamız 30. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Odamız 30.Grup Meslek Komitesi olağan toplantısında alınan karar doğrultusunda; komitenin çalışmalarını 

daha verimli yapabilmek amacıyla Fenni Gözlükçülerin iletişim bilgilerine ihtiyaç duyulmuştur. Söz konusu 

iletişim bilgilerinin Odamıza gönderilmesi talep edilmiştir. 

Konu, Adana İl Sağlık Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

5- Odamız 34. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Odamız 34. Grup Meslek Komitesi son dönemlerde kaçak akaryakıtla mücadele konusunda önemli adımlar 

atıldığını, denetimlerin sıklaştığını, bu durumun sektörde de hissedildiğini ve memnuniyetle karşılandığı dile 

getirmişlerdir. Bu kapsamda konuyla ilgili olarak yapılan girişimlerden ve denetimlerin devamından dolayı 34. 

Grup Meslek Komitesi olarak dolayı Adana Valiliği’ne teşekkür edilmiştir. 

6- Odamız 40. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

a) Sigorta Acenteliği bünyelerinde çok sayıda işgücü istihdamı sağlayan sektörün KOBİ statüsüne alınıp 

KOSGEB desteklerinden faydalanılması için gerekli girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

b) Son zamanlarda cadde ve bulvarlarda boy gösteren yeni nesil gençlerin; kaykay ve paten kullanarak tehlike 

ve risk oluşturdukları, bu doğrultuda hem sürücüler, hem de kendileri tehlikeli altında olduğu hususlarını dile 

getirmişlerdir. 

Konu, Adana Büyükşehir Belediyesine iletilmiştir. 

7- Odamız 43. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  
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a) Gazipaşa Bulvarı ve Mado pastanesinin bulunduğu caddeler seyyar satıcılar tarafından istila edilmiş 

durumdadır. Seyyar satıcı sorununun çözümü için girişimlerde bulunulması, 

b) Gazipaşa Bulvarında Mado pastanesinin bulunduğu caddenin üzerindeki kaldırım direkleri kaldırılmış ve 

araçların park etmesi amacıyla düzenlemeler yapılmıştır, ancak araçlar buralara park yaptığında park ücreti 

alınmaktadır, bu uygulamanın yasal olduğu düşünülmemekte olup söz konusu uygulamanın kaldırılması 

gerektiği hususlarını dile getirmişlerdir.  

Konu, Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARA GELEN CEVABİ YAZILAR:   

1- Odamız 2. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup,  

Adana Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Daire Başkanlığı’ndan gelen cevabi yazıda; “İlgi yazınızda, Vedat 

Dalokay Hal Kompleksi içindeki yolların asfaltlanması talep edilmektedir. Söz konusu yollarda gerekli asfalt, 

bakım ve onarım çalışması yapılmıştır.” denilmektedir. 

2- Odamız 3. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

Toprak Mahsulleri Ofisi Genel Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda;  “Bakanlığımıza muhatap hububat 

müdahale alım fiyatlarının zamanında açıklanması, hasat sonrasına bırakılmaması yönündeki ilgi yazınız 

incelenmiştir. Adana’da hasat 5 Mayıs’ta başlamıştır. Hasatla birlikte yörede yüksek seyreden hububat piyasa 

fiyatları sebebiyle müdahale alım fiyatı açıklanmasına ihtiyaç duyulmamıştır.”  denilmektedir. 

3-  Odamız 14. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nden gelen cevabi yazıda; “Elektrik Kuvvetli Akım Tesislerinde 

Çalışma Belgesi’nin Adana il sınırları içerisinde alınabilmesi ve eğitimlerin bölgede verilmesi hususunu içeren 

yazınız Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı’na intikal ettirilmiştir.”   denilmektedir. 

4- Odamız 30. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

Adana Valiliği İl Sağlık Müdürlüğü’nden komitenin çalışmalarını daha verimli yapabilmek amacıyla Fenni 

Gözlükçülerin iletişim bilgileri gönderilmiştir.  

5- Odamız 37. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

a) Çukurova İlçe Belediyesi Zabıta Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “İlgi yazınız ile Odanız 37. Grup 

Meslek Komitesi olağan toplantısında yapılan görüşmelerde, Adnan Menderes Bulvarı başta olmak üzere, şehrin 

bir çok bölgesinde seyyar satıcıların kaldırım işgalleri altında olduğu, resmi kayıtlı olarak satış yapan 

işyerlerimizin mağdur olduğunu ve mağduriyetin giderilmesi için girişimde bulunması konularının görüşüldüğü 

belirtilmektedir. Çukurova Belediyesi sınırlarımız içerisinde, Zabıta Müdürlüğümüz olarak, seyyar satıcılara 

izin verilmemektedir. Bu konuda çalışmalarımız devam etmektedir.” denilmektedir. 

b) Adana Büyükşehir Belediye Başkanlığından alınan yazıda ;  

Adnan Menderes Bulvarı başta olmak üzere özellikle Melekgirmez Çarşısı Boğalar Tekstil civarında seyyar 

satıcıların çok olduğunu üyelerinizin bu durumdan rahatsız olduğunu beyan ederek gereğinin yapılmasını 

belirtmektesiniz. 

6- Daire Başkanlığımıza bağlı, Zabıta Denetim Şube Müdürlüğü ekiplerinin; Adnan Menderes Bulvarında 

yapmış olduğu çalışmalarda seyyar satıcılar bölgeden uzaklaştırılarak tekrar gelmemeleri konusunda uyarılmıştı. 

Bölgeden sorumlu ekibimizce zaman zaman yapılan kontrollerde olumsuzluklara müdahale edilmektedir. 

denilmiştir. 

7- Odamız 42.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

Adalet Bakanlığı Hukuk İşleri Genel Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “Adana ili Kuzey Adana bölgesinde 

yeni bir noterlik kurulması talebinizi içerir 13.06.2014 tarihli ve 2523 sayılı yazınız incelendi. Başkanlığımıza 

1512 sayılı Noterlik Kanununun 3. Maddesi ile tanınan yetkiye dayanılarak ve Türkiye Noterler Birliğinin 

mütalaası da alınarak, ülkemiz genelinde tüm noterliklerde iş yoğunluğu ve gelir durumu itibariyle saptanan 

gelişmeler göz önünde bulundurmak suretiyle noterlikler ihdas edilmektedir. Bahse konu talebiniz bu kapsamda 

ihdas çalışmalarında değerlendirilecektir.” denilmektedir. 

8- Odamız 43.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup,  

a) Yeni Adana İmar İnşaat Ticaret A.Ş.’den gelen cevabi yazıda; “43. Grup Meslek Komitesi Kararının (b) 

bendinde; Gazipaşa Bulvarında, Mado pastanesinin bulunduğu cadde üzerindeki kaldırım direklerinin kaldırılıp 

araçların park etmesi amacıyla düzenlemelerin yapıldığı, ancak araçların buralara park yaptığında park ücreti 

alındığı, bu uygulamanın yasal olmadığı düşünülmekte olup söz konusu uygulamanın kaldırılması gerektiği 

hususu dile getirilmiştir. 5216 sayılı Büyükşehir Belediye Yasasının 7. Maddesinin (f)fıkrasında; Büyükşehir 

ulaşım  ana planı yapmak veya yaptırmak ve uygulama; ulaşım ve toplu taşıma hizmetlerini planlamak ve 
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koordinasyonu sağlamak; kara, deniz, su  ve demiryolu üzerinde işletilen her türlü servis ve toplu taşıma araçları 

ile taksi sayılarını, bilet ücret tarifelerini zaman ve güzergahlarını belirlemek; durak yerleri ile karayolu, yol, 

cadde, sokak, meydan vb. yerler üzerinde araç park yerlerini tespit etmek ve işletmek, işlettirmek veya kiraya 

vermek kanunların belediyeye verdiği trafik düzenlemesinin gerektirdiği bütün işleri yürütmek, Büyükşehir 

Belediye Meclisinin 14.12.2012 tarih ve 236 sayılı meclis kararı ve Büyükşehir Belediyesi encümen kararıyla 

cadde sokaklara Elektronik Parkmetre konulması ve işletilmesi işi şirketimiz  Yeni Adana İmar İnş. Tic. A.Ş.’ye 

kiraya verilmiştir. Cadde, Bulvar ve Sokaklara parkmetre uygulamasının yapılması Büyükşehir Belediyesi 

Meclisi ve Ulaşım Koordinasyon Merkezi (UKOME)’nin yetkisidir. Şirketimiz Büyükşehir Belediyesi Meclisi, 

Büyükşehir Belediyesi Encümeni ve UKOME’nin aldığı kararları uygulamaktadır.” denilmektedir.   

b) Adana Büyükşehir Belediyesi Zabıta Daire Başkanlığı’ndan gelen cevabi yazıda; “İlgi sayılı Dilekçenizde, 

Gazi Paşa Bulvarı Mado pasta hanesinin caddenin üzerindeki kaldırım direkleri kaldırılmış ve araçların park 

etmesi amacıyla düzenlemelerin yapıldığı ancak araçlar buralara park yaptığında park ücreti alındığını bu 

uygulamanın yasal olduğunu düşünmediğinizi belirterek gereğinin yapılmasını istemektesiniz. Zabıta Daire 

Başkanlığımıza Bağlı Trafik Şube Müdürlüğü Ekibimizin yapmış olduğu çalışmada; Bölgede kaldırım işgali 

yapan toplam altı adet araca 4301, 4302, 4303, 4304, 4305, 4306 seri nolu idari yaptırım karar tutanakları 

tanzim edildiği ayrıca: bölgede çalışmalarımızın aralıksız olarak devam ettiği hususunu; Bilgilerinize arz 

ederim.” denilmektedir. 

  

VI - İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN ODAMIZ GÖRÜŞLERİ: 

1-   Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin Kapasite Raporlarının Düzenlenmesi Usul ve Esasları " taslağı ve 

Kapasite Raporu taslağı konusundaki görüşlerimizin bildirilmesi talebine istinaden gönderilen Odamız görüş 

yazısında;  

Konu ile alakalı olarak Birlik Yönetim Kurulunun taslak olarak hazırladığı “Kapasite Raporlarının 

Düzenlenmesi Usul ve Esasları”  genel olarak ihtiyaca cevap verecek şekilde hazırlandığı görülmüştür. Ancak 

aşağıda belirtilen hususların daha açık olarak belirlenmesinin uygun olacağı kanaati hasıl olmuştur. 

 

a-Hazırlanan taslakta; Madde 7 (Kapasite Raporu Düzenlemesi 3. fıkrasında yer alan “Çalışma alanları ayrı 

birden fazla odaya kayıtlı olan sınai işletmelerin kapasite raporları, tesisin bulunduğu yerdeki oda tarafından 

düzenlenir.” ibaresi yer almaktadır. 

Bu maddeyle, işletmelerin merkezinin kayıtlı olduğu Odanın çalışma alanları dışında kalan yerlerdeki tesisleri 

için, tesisin bulunduğu yerdeki Odaya şube olarak kayıt olma yükümlülüğü getirilmektedir. Yasaya uygun 

olarak düzenlenmiş olan bu maddeye itirazımız olmamakla birlikte; en azından geçici olarak kurulan tesislerin 

kapasitelerinin merkezin kayıtlı bulunduğu Oda tarafından düzenlenmesine olanak sağlanmasının işletmeleri 

gereksiz maliyetten (şube tescili ve oda kaydı yaptırmak, sonrasında sildirmek için yapılacak masraflar.) 

kurtaracağı değerlendirilmiştir. (Örneğin işletmenin kayıtlı bulunduğu Odanın çalışma alanı dışında, sadece 

kendi kullanımı için geçici olarak kurduğu ve iş bitimine kadar olan süre içerisinde faaliyet gösterecek olan 

hazır beton tesisi, taş kırma tesisi v.b.) 

 

b-Hazırlanan taslakta;  Madde 9 (Eksperlere eğitim sertifikası verilmesi) Oda eksperlerine verilecek eğitimin 

süresi ve hangi aralıklarla tekrarlanacağı konusunda açıklık bulunmamaktadır. Sertifikanın geçerlilik süresi ve 

ülke genelinde faaliyette bulunan tüm Odalarda geçerliliğinin olup olmayacağı da belirtilmemiştir. Bunun 

yanında; Eksperlerin eğitimin verileceği yerlere ulaşımı ve konaklamalarına ait giderlerinin kim tarafından 

(Eksper tarafından mı yoksa Oda tarafından mı?) karşılanacağı konusunda herhangi bir açıklama 

bulunmamaktadır. Bu konulara açıklık getirilmesiyle, ileride yaşanması muhtemel sorunların daha yaşanmadan 

önüne geçilmiş olacağı değerlendirilmiştir.  Denilmiştir. 

 

VII- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN ODAMIZ GÖRÜŞLERİNE GELEN CEVABİ YAZILAR: 

1- 27 Şubat 2014 tarihli Meclis Toplantısında, Odamız 44.grup Meslek Komitesi adına sunum yapan Muzaffer 

Emin YUMUŞAK ’ın sunumunda belirtilen;  Eğitimde % 8 olarak uygulanan KDV istisnasının, yine eğitim 

işini ifa eden sürücü kurslarının araç alımlarında da aynı şekilde uygulanması, devlet okullarına sarf malzeme 

alımlarında, uygulanan KDV istisnasının özel okullar ve dershaneler içinde uygulanması gerektiği,  her yıl 

alınan Eğitim Ruhsat harcının bir defaya mahsus alınması ve KOSGEB desteklerinden eğitim sektörünün de 

faydalanması ile ilgili sıkıntıları, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiş olup, TOBB’den gelen cevabi 

yazıda; “İlgide kayıtlı yazınız KOSGEB Başkanlığına iletilmiş olup, gelen cevabi yazı ekte gönderilmiştir. Söz 

konusu yazıda; Eğitim sektörünün de KOSGEB desteklerinden yararlanabilen sektörler arasına alınması hususu 

talep edilmiştir. 
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3624 sayılı “Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve Destekleme İdaresi Başkanlığı Kurulması 

Hakkında Kanun” un 3’üncü maddesi uyarınca; KOSGEB hizmet ve desteklerinden yararlanacak işletmelere 

ilişkin sektörel ve bölgesel önceliklerin belirlenmesi yetkisi Bakanlar Kurulu’ndadır. 

Yukarıda belirtilen kanun maddesi kapsamında 18.09.2009 tarih ve 27353 sayılı Resmi Gazete de yayımlanan 

“KOSGEB tarafından verilecek hizmetler ve desteklerden yararlanacak küçük ve orta büyüklükteki işletmelere 

ilişkin sektörel ve bölgesel önceliklerin belirlenmesi hakkındaki bakanlar kurulu kararı ile” hangi sektörlerdeki 

işletmelerin KOSGEB desteklerinden yararlanabileceği belirlenmiş bulunmaktadır. 

Eğitim sektörü NACE Rev.2’ye göre “P – EĞİTİM”  kodu ile desteklenmeyecek sektörler arasında yer almakta 

olup, KOSGEB desteklerinden yararlanamamaktadır. 

Mezkur Bakanlar Kurulu Kararı’nın değiştirilmesi söz konusu olduğunda, konuyla ilgili talebinizin Bakanlar 

Kurulu’na iletilmesi sağlanacaktır.” Denilmektedir.  

2- Toroslar EDAŞ İşlerindeki Gecikmelerden yaşanan sıkıntılar; Adana Milletvekilleri, Enerji ve Tabii 

Kaynaklar Bakanlığı ve TOBB’ye iletilmiş olup; Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı’ndan gelen cevabi yazıda; 

“İlgili yazınızda; Adana Ticaret Odası tarafından Şirketimizin elektrik tedarik ve dağıtımından sorumlu olduğu 

illerle ilgili olarak abonelik işlemlerinde gecikmeler yaşandığı ve neticesinde bölgede faaliyet gösteren oda 

üyelerinin mağdur olduklarının iddia edildiği belirtilerek şikâyet konusunun, mevcut mevzuat hükümlerine göre 

incelenerek, sonucundan Bakanlığınıza bilgi verilmesi istenilmektedir. 

Toroslar EDAŞ’ın özelleştirme süreci, devir işleminin 01.01.2013 tarihinde gerçekleşmesi ile tamamlanmıştır. 

Bu kapsamda ana hedefimiz, sorumluluk bölgemizi oluşturan Osmaniye, Adana, Mersin, Hatay, Kilis ve 

Gaziantep illerinde sürdürülebilir ve kaliteli enerji arzı sağlamaktadır. Bu hedef paralelinde, tüm süreçlerimizi 

en verimli olacak şekilde merkezi bir yönetim yapısı ile şekillendirmekteyiz.  

İlgi yazı ekindeki şikâyet konusu Enerji İzin talepleri; Elektrik piyasası Tüketici Hizmetleri Yönetmeliği ve 

Elektrik Dağıtımı ve perakende Satışına İlişkin Hizmet Kalitesi Yönetmeliği kapsamında,  müşterilerin sağlıklı 

ve kesintisiz enerji kullanabilmelerini sağlayacak teknik kriterler gözetilerek mevzuatın belirlediği 20 iş günü 

içinde izin yazıları muhatabına iletilmektedir. 

Şirketimizce söz konusu sürenin daha da kısaltılması amacıyla iyileştirme çalışmaları yapılmakta olduğu 

hususunu da belirterek konuyu bilgilerinize sunarız.” denilmektedir. 

VII - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER:  

1- 17 Haziran 2014 tarihinde Seyhan Otelinde Adana Dış Ticaretinin Mevcut Durum Analizi Raporu’nun 

Lansmanı’na Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Yönetim Kurulu 

Üyeleri ve Meclis Üyeleri,  

2- 19 Haziran 2014 tarihinde Adana Sanayi Odasında düzenlenen,  Mersin- Adana Oda ve Borsaları İşbirliği ve 

Güçbirliği İstişare Toplantısı’na Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ,  

3- 19 Haziran 2014 tarihinde İzmir Ticaret Odası'nda "Lisanslı Emlak Komisyonculuğu ve Müşavirliği Kanun 

Taslağı" konulu toplantıya 41.Grup Meslek Komitesi üyeleri Yasin IŞIK, Ahmet SÜRERDAMAR, Yusuf 

ÇETE, Fatma Emine Temel, Yüksel BUCAK,   

4- 26 Haziran 2014 tarihinde Mersin’de düzenlenen Çukurova Kalkınma Ajansı Yönetim Kurulu Toplantısı’na 

Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

5- 27 Haziran 2014 Tarihinde Adana Eğitim Ve Kültür Vakfı Mütevelli Heyet Toplantısı’na Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ,  

6- 03 Temmuz 2014 tarihinde Metal Sanayinde “ Metal Sanayi ve Orta Ölçekli Diğer Sanayi Sitelerindeki  

Mevcut Sorunların Çözüm ve Önerilerinin tartışıldığı toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE ve Meclis Üyeleri,  

7- 09 Temmuz 2014 tarihinde Adana Valiliği’nde yapılan İl Koordinasyon Kurulu Toplantısına Genel Sekreter 

Ahmet NEVRUZ, 

8- 09 Temmuz 2014 tarihinde İstanbul’da düzenlenen İKV Yönetim Kurulu Toplantısı’na Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE,  

9- 14 Temmuz 2014 tarihinde Ankara’da TOBB Birlik merkezinde düzenlenen TOBB Hizmet Şeref Belgesi 

Töreni’ne Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,  

10- 18 Temmuz 2014 tarihinde Çukurova Fuarcılık A.Ş.’nin Olağan Genel Kurul toplantısına Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE ve Meclis Üyesi Yasin IŞIK, 
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11- 24 Temmuz 2014 tarihinde Adana Valiliği’nde düzenlenen İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu 

Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,  

12- 05 Ağustos 2014 tarihinde düzenlenen Seyhan Havzası Yönetim Heyeti Toplantısına Meclis Üyesi Ayhan 

BARUT,   

13- 06 Ağustos 2014 tarihinde Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde TOBB Ticaret Odaları ve Ticaret ve 

Sanayi Odaları Müşterek Konsey Toplantısına ve TOBB Akdeniz Bölge Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı 

Atila MENEVŞE,  

14- 06 Ağustos 2014 tarihinde Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde TOBB Ticaret Odaları ve Ticaret ve 

Sanayi Odaları Müşterek Konsey Toplantısına Meclis Üyesi Halil AVCI, 

15- 07 Ağustos 2014 tarihinde Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde düzenlenen VII. Türkiye Ticaret ve 

Sanayi Şurası’na Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,  

16-  13 Ağustos 2014 tarihinde İstanbul’da düzenlenen İKV Yönetim Kurulu Toplantısı’na Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE,  

17- 18 Ağustos 2014 tarihinde Adana Sanayi Odasında düzenlenen Sosyal Girişimcilik konulu Panele Yönetim 

Kurulu Başkan Yardımcısı Halis BAYRAK,  

katılım sağlamıştır. 

 

VIII - ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR: 

1- 18 Haziran 2014 tarihinde;  NLP Uzmanı Sn. Oğuz SAYGIN tarafından  Odamız ve TSE İşbirliğinde 

Markalaşma ve Kurumsallaşma Semineri düzenlenmiştir.  

2- 24 Haziran 2014 tarihinde Peru Büyükelçiliği Ticaret Müşaviri Sn. Fernando ALBAREDA’nın katılımıyla 

“Peru Ülke Sohbet Toplantısı” düzenlenmiştir 

3-18 Ağustos 2014 tarihinde Yönetim Kurulu Başkanımız Atila MENEVŞE ve KOSGEB Adana Hizmet 

Müdürü Sayın Hamit SUCU’nun katılımlarıyla Odamızca Haziran ve Temmuz aylarında düzenlenen KOSGEB 

Destekli Uygulamalı Girişimcilik Eğitimi kursiyerlerine sertifika töreni düzenlenmiştir.      

 

IX - ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 24 Haziran 2014 tarihinde Peru Büyükelçiliği Ticaret Müşaviri Sn. Fernando ALBAREDA Odamızı ziyaret 

etmiştir.  

2-27 Haziran 2014 tarihinde Adana Şalgamcılar Derneği Başkanı Selahiddin NAS ve beraberindeki heyet 

Odamızı ziyaret etmişlerdir. 

3- 03 Temmuz 2014 tarihinde Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanı Sn.Hüseyin SÖZLÜ  Odamız ziyaret etmiş 

ve Oda Meclis Toplantımıza katılım sağlamıştır.   

4-09 Temmuz 2014 tarihinde; Adana Valisi Sayın Mustafa BÜYÜK ve beraberindeki heyet Odamızı ziyaret 

etmişlerdir.  

5- 17 Temmuz 2014 tarihinde Adana Yapı Müteahhitleri Derneği Başkanı Sn Murtaza KILÇIK Odamızı ziyaret 

etmiştir. 

6-  23 Temmuz 2014 tarihinde Adana Genç İşadamları Derneği Başkanı Sn. Sefa NOYANER ve beraberindeki 

heyet Odamızı ziyaret etmişlerdir.  

7-  23 Temmuz 2014 tarihinde İzmir Adanalılar Derneği Başkanı Sn. Arif KAYAKSU Odamızı ziyaret etmiştir. 

8-  23 Temmuz 2014 tarihinde Adana Aile ve Sosyal Politikalar İl Müdürü Sn. Abdullah YILMAZ Odamızı 

ziyaret etmiştir. 

9-  05 Ağustos 2014 tarihinde Halkların Demokratik Partisi milletvekili Adil ZAZANİ ve beraberindeki heyet 

Odamızı ziyaret etmişlerdir. 

10-  11 Ağustos 2014 tarihinde Adana Kültür ve Turizm İl Müdürü Sn.Sabri TARİ Odamızı ziyaret etmiştir. 

 

X - ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 24 Haziran 2014 tarihinde; Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri yeni atanan Adana Valisi Sn. Mustafa BÜYÜK ’ü makamında ziyaret etmişlerdir.   

2-25 Haziran 2014 tarihinde; Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri Yüreğir Belediye Başkanı Sn. Mahmut ÇELİKCAN ’ı makamında ziyaret etmişlerdir.   

http://www.google.com.tr/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=0CBoQFjAA&url=http%3A%2F%2Fwww.hdp.org.tr%2F&ei=qnT0U-GFFuq60QWf0oHQCg&usg=AFQjCNHW-UcIJTmjpM07gSs5acXoopwzgA
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3- 25 Haziran 2014 tarihinde; Meclis Başkanı Tarkan KULAK, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri Sarıçam Belediye Başkanı Sn. Bilal ULUDAĞ’ı makamında ziyaret etmişlerdir.    

4- 05 Ağustos 2014 tarihinde; Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Yönetim Kurulu Üyeleri Adana 

Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Sn. Kazım BARIŞIK ’ı makamında ziyaret etmişlerdir. 


